
  Záznam  zo zasadnutia  sociálnej a zdravotnej komisie, ktoré sa konalo  
dňa 09.09.2020 o 16.30 hod.  

 

Prítomní: Iveta Adamčíková          -   predsedníčka komisie 

                  Ing. Marta Sidorjaková   -   podpredsedníčka komisie 

Členovia: Alžbeta  Kabátová,  Alžbeta Bukatová,  Ing. Milan Pach  

                 Bc. Ingrid Dobošová, Mária Neveziová           

Ospravedlnení: Mgr. art. Vladislav Klein,  Ing. Jolana Šuleková, Bc. Agáta Grančičová,   

                          Mgr. Beáta Ruszinyáková,  Iveta Zelinková, Šimon Bednár 

Za MÚ : Mgr. Alica Schützová 

1. Zasadnutie komisie otvorila predsedníčka komisie pani Iveta Adamčíková. Privítala 
prítomných členov komisie. 
 

      2. Boli prejednané žiadosti o jednorazové dávky v hmotnej núdzi: 
 

č.spisu odp.výška              
v € 

účel hlasovanie 

1673/2020/SOC 50,- ošatenie, obuv 7-0-0 

  1672/2020/SOC 10,- ošatenie, obuv  7-0-0 

       1674/2020/SOC 40,- ošatenie 7-0-0 

 
3. Predsedníčka komisie oboznámila členov s materiálmi prerokovanými v miestnej rade. 
 

     4. Bol prejednaný  materiál -  Návrh na doplnenie a zmeny Zásad informovanosti občanov     
      prostredníctvom komunikačných prostriedkov Mestskej časti Košice-Sídlisko KVP:    

 
Uznesenie 20201/09/09 

     Členovia Sociálnej a zdravotnej komisie odporúčajú Miestnemu zastupiteľstvu MČ  Košice-
Sídlisko KVP prerokovať Návrh na doplnenie a zmeny Zásad informovanosti občanov 
prostredníctvom komunikačných prostriedkov Mestskej časti Košice-Sídlisko KVP                                                                                                                          
/7-0-0/ 

5.Členovia komisie kladne hodnotili podujatia Letné serenády na KVP a Zbierku 1/2020.  

      Ing. Pach navrhuje zachovať podujatie Zbierka aj v budúcnosti v takom formáte ako bolo 
zrealizované teraz. Navrhol ešte, aby pracovníci preberajúci darované veci boli zreteľne 
označení, aby bolo zjavné, že ide o zamestnancov mestskej časti. Pochválil všetkých, ktorí 
sa na príprave a realizácii podujatia podieľali. 

      Pani Bukatová vyslovila spokojnosť s realizáciou podujatia Letné serenády na KVP 
a poďakovala sa všetkým, ktorí sa na jeho realizácii podieľali. 

      Predsedníčka komisie pani Adamčíková poďakovala všetkým členom komisie, ktorí sa 
aktívne zapojili do realizácie týchto podujatí. 

 
Zapísala: Schützová 
 


